

COMMUNAUTE URBAINE DE YAOUNDE

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°033/AONO/CUY/CIPM/2017 DU 30/5/2017 POUR LA FOURNITURE DU MOBILIER AU BÂTIMENT COMMUNAL SIS AU PARCOURS VITA A YAOUNDE. FINANCEMENT : BUDGET DE LA COMMUNAUTE URBAINE DE YAOUNDE ; EXERCICE 2017 ; IMPUTATION : 222 250.

1. Objet de l'Appel d'Offres

En vue de l'équipement du bâtiment rénové au Parcours Vita à Yaoundé, le Délégué du Gouvernement auprès de la Communauté Urbaine de Yaoundé lance un Appel d'Offres national ouvert pour la fourniture du mobilier au dit bâtiment communal.

2. Consistance des prestations

Les prestations comprennent : la fourniture, le transport, la manutention, la mise en service et la réception des meubles pour les résidences d'hôtes et les lieux d'accueil du bâtiment communal sis au Parcours Vita à Yaoundé.

3. Délais de livraison

Le délai maximum prévu par le Maître d'ouvrage pour la livraison des fournitures objet du présent appel d'offres est de trois (3) mois.

4. Allotissement

La fourniture objet du présent appel d'offres se fera en un lot unique.

5. Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de trente-cinq millions (35 000 000) Francs CFA.

6. Participation et origine

La participation au présent appel d'offres est ouverte à toute entreprise ou groupement d'entreprises nationales spécialisées en fourniture des mobiliers pour bâtiments.

7. Financement

Les travaux objet du présent appel d'offres seront financés par le budget de la Communauté Urbaine de Yaoundé, Exercice 2017 sur la ligne d'imputation budgétaire n° 222 250

8. Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces

administratives, une caution de soumission établie par un organisme financier agréé par le Ministère chargé des finances suivant la liste en pièce 12 du DAO. Ce montant est de cinq cent mille (500 000) Francs CFA et valable pendant trente (30) jours au-delà de la date originale de validité des offres.

9. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier peut être consulté aux heures ouvrables dès publication du présent avis au Secrétariat de la Direction des Services Techniques de la Communauté Urbaine de Yaoundé, au rez-de-chaussée du bâtiment annexe de l'Hôtel de ville, porte 005 Tél. : (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39; Fax: (237) 222 22 07 21.

10. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres

Le dossier peut être obtenu dès publication du présent avis au Secrétariat de la Direction des Services Techniques de la Communauté Urbaine de Yaoundé, bâtiment annexe de l'Hôtel de ville, rez-de-chaussée, porte 5, Tél. : (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39, Fax: (237) 222 22 07 21, dès publication du présent avis au Journal des marchés publics ou dans Cameroon-Tribune, contre versement d'une somme non remboursable de cinquante mille (50 000) francs CFA payable au compte spécial CAS-ARMP n° 335988 ouvert dans les agences BICEC du Cameroun.

11. Remise des offres

Chaque offre rédigée en français ou en anglais en sept (7) exemplaires dont un (1) original et six (06) copies marquées comme tels, devra parvenir au Secrétariat de la Direction des Services Techniques de la Communauté Urbaine de Yaoundé, bâtiment annexe de l'Hôtel de ville, rez-

de-chaussée, porte 05 au plus tard le 05/5/2017 à 13 heures et devra porter la mention :

**Appel d'Offres National Ouvert
n°033/AONO/CUY/CIPM/2017 du
30/5/2017**

**Pour la fourniture du mobilier au bâtiment communal du Parcours Vita à Yaoundé
A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement**

12. Recevabilité des offres

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'Appel d'Offres. Elles doivent être en cours de validité ou dater de moins de trois (3) mois précédant la date originale de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable.

13. Ouverture des plis

L'ouverture des plis se fera en un (1) temps et aura lieu le 05/5/2017 à 14 heures par la Commission Interne de Passation des Marchés de la Communauté Urbaine de Yaoundé dans la salle de réunion de la Direction des Services Techniques ; Hôtel de ville de Yaoundé, 2ème étage.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix dûment mandatée.

14. Critères d'évaluation

14.1 Critères éliminatoires

Il s'agit notamment de :

- la fausse déclaration ou pièce falsifiée ;
- l'absence d'une pièce administrative ;
- la non-conformité d'une pièce administrative, 48 heures après l'ouverture des plis ;
- le non-respect de plus d'un (1) critère essentiel.

14.2. Critères essentiels

Les critères essentiels à la qualification des candidats porteront sur :

- l'expérience de l'entreprise en ameublement et mobilier de bâtiment ;
- l'expérience du personnel.

15. Attribution

Le marché sera attribué au soumissionnaire dont l'offre techniquement qualifiée sera évaluée la moins disante.

16. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date limite fixée pour la remise des offres.

17. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables à la Direction des Services Techniques de la Communauté Urbaine de Yaoundé, bâtiment annexe de l'Hôtel de ville, rez-de-chaussée, porte 05, Tél. : (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39, Fax: (237) 222 22 07 21.

Pour toute tentative de corruption ou faits de mauvaises pratiques, bien vouloir appeler le MINMAP ou envoyer un SMS aux numéros suivants : 673 20 57 25 / 699 37 07 48.

*Le Délégué du Gouvernement
Gilbert TSIMI EVOUNA*

01-48955/em

YAOUNDE CITY COUNCIL

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER NO033/AONO/CUY/CIPM/2017 OF 30/5/2017 FOR THE SUPPLY OF FURNITURE TO THE MUNICIPAL BUILDING LOCATED AT PARCOURS VITA IN YAOUNDE. FINANCING: BUDGET OF THE YAOUNDE CITY COUNCIL - 2017 FINANCIAL YEAR; BUDGET HEAD: 222 250.

1. Purpose of the Invitation to tender

In order to equip the renovated building at the Parcours Vita in Yaoundé, the Government Delegate to the Yaoundé City Council is launching an Open National Invitation to Tender for the supply of furniture to the said municipal building.

2. Nature of Services

The services shall include namely: The supply, transportation, handling, commissioning and reception of furniture for guest houses and reception facilities of the municipal building located at the Parcours Vita in Yaoundé.

3. Delivery Deadline

The maximum deadline specified by the Contracting Authority for the supply of furniture concerned by this Invitation to Tender shall be three (3) months.

4. Allotment

The supply involved in this Invitation to Tender shall be carried out in a single lot.

5. Estimated Cost

The estimated cost of the operation at the end of the preliminary studies is thirty five (35,000,000) million CFA francs.

6. Participation and origin

The participation in this Invitation to Tender is open to any national company or group of national companies specialized in the supply of furniture for buildings.

7. Financing

The works concerned by this Invitation to Tender shall be financed using the Budget of the Yaoundé City Council for the 2017 Financial Year, Budget Head 222 250

B. Temporary Security Bond

Each Bidder must attach to his administrative documents a tender security issued by a financial institution approved by the Ministry of Finance in accordance with the list in Exhibit 12 of the tender documents. This amount stands at five hundred (500,000) CFA francs, valid for thirty (30) days beyond the initial validity date of offers.

9. Consultation of the Tender File

The file can be consulted during business hours from the publication of this notice to the Secretariat of the Technical Services Department of the Yaoundé City Council, on the ground floor of the annex building of the Town Hall, door 005 Tel.: (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39, Fax: (237) 222 22 07 21.

10. Acquisition of tender file

The file can be consulted during business hours once this notice is published at the Secretariat of the Technical Services Department of the Yaoundé City Council, annex building of the Town Hall, ground floor, Door 005 Tel.: (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39, Fax: (237) 222 22 07 21, once this notice is published in the Public Contracts Journal or in Cameroon-Tribune, upon presentation of a receipt of a non refundable fee of fifty thousand (50,000) CFA francs payable to the Special Account CAS-ARMP No. 335988 in BICEC branch offices in Cameroon.

11. Submission of bids

Each bid drafted in English or in French in seven (7) copies, one (1) original and six (06) copies labelled as such, must reach the Secretariat of the Technical Services Department of the Yaoundé City Council, annex building of the Town Hall, ground floor, door 05 no later than

05/5/2017 at 1 PM and shall be labelled as follows:

**Open National Invitation To Tender
No033/AONO/CUY/CIPM/2017 of
05/5/2017 for the supply of furniture to
the municipal building located at Parcours
Vita in Yaoundé**

**"To be opened only during the bid-opening
session"**

12. Admissibility of Bids

Under pain of rejection, the other required administrative documents must be presented in originals or copies certified as true by the issuing department in accordance with the provisions of the Special Rules for Invitations to Tender.

They must be valid or not be older than three (03) months preceding the initial date of submission of bids or must have been established after the date of signature of the tender notice.

Any tender that is incomplete or does not comply with the instructions of this Invitation to Tender File shall be rejected.

13. Opening of bids

Tenders shall be opened in one (1) time on the 05/5/2017 at 2 PM by the Internal Tenders Board of the Yaoundé City Council in the meeting room of the Technical Services Department at the Town Hall in Yaoundé, 2nd floor.

Only bidders may take part in the opening session or be represented there by a duly authorised person of their choosing.

14. Qualification criteria

14.1. Eliminary criteria

Notably;

- False declaration or falsified documents,
- Absence of one administrative document;
- non compliance of one administrative document, 48 hours after the opening of bids.
- Non-compliance of more than one (01) essential criterion.

14.2. Essential criteria

The essential criteria for the qualification of candidates shall deal with;

- the company's experience in furnishing and building furnishings;
- The experience of staff.

15. Contract Award

The contract will be assigned to the Bidder whose bid will be the lowest from a technical standpoint.

16. Duration of the Validity of Bids

Bidders shall be bound by their tenders for ninety (90) days, as from the deadline set for submitting bids.

17. Additional information

Additional information may be obtained during working hours at the Technical Services Department of the Yaoundé City Council, Annex building of the Town Hall, ground floor, door 005, phone: (237) 222 23 11 12 / 222 23 07 39, Fax: (237) 222 22 07 21.

For any attempt of corruption or bad practices cases, please call the MINMAP or send a text message to the following numbers: 673 20 57 25 / 699 37 07 48.

*The Government Delegate,
Gilbert TSIMI EVOUNA*

01-48935/em